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Verslag 
 
Aanwezig:  
M. Seminck, G. Follens, G. Struys, J. Jacobs, T. Willaert, R. Ramakers, E. Chevrolet, P. Van Waes, L. 
Peetroons, J. Van Peteghem, L. Van Barel 
Verontschuldigd:  
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 

 29 juli: ok 
 

2 SPORTKAMPEN 

Korte briefing over de huidige stand van zaken omtrent de sportkampen. 
 
Oorspronkelijk kwam de vraag van Sporta of onze federatie een deel vrijgekomen 
kampplaatsen/bedden kon invullen. 
Omgekeerd heeft de Vlaamse Atletiekliga gevraagd aan Sporta of zij een ‘wit product’ konden 
aanleveren waar ons label uiteindelijk op kan komen. 
Een samenwerking met Sporta blijkt alleszins zeker mogelijk qua overname administratie. 
 
Morgen zitten Liesl en Ludwig hierover samen met Sporta. 
 

3 FINANCIEN 

Ludwig bespreekt de meest opvallende cijfers op dit moment: 
 Opbrengsten op niveau van vergunningen liggen lager dan begroot (571 vergunningen minder 

dan zelfde moment vorig jaar) 
 Jurykledij is nu gefactureerd waardoor dit overkomt als ‘inkomsten’ maar is in feite een nul-

operatie. (die eerder reeds als kosten werden ingebracht) 
 Minder uitgaven aan de Beleidscommissies wegens minder vergaderingen 
 Regularisaties: we krijgen €25.000 meer dan begroot 
 TS: opvallende minkost zijn de medische kosten. Wederkerend fenomeen dat niet alle atleten 

hun budget hiervoor gebruiken. 
Anderzijds is de stage in Flagstaff/Belek duurder uitgevallen. 

 Talentdetectie zit momenteel ook onder budget 
Prognose einde jaar: ongeveer op budget (van licht negatief naar licht positief) 
 

4 STATUS VACATURE TOPSPORTCOORDINATOR 

In totaal 11 kandidaturen ontvangen. 
Er worden 5 kandidaten weerhouden op de shortlist om uit te nodigen voor een gesprek. 
Factoren die hebben meegespeeld: affiniteit met topsport en met atletiek. 
Dagelijks Bestuur presenteert voorstel tot beslissing op volgende rvb. 
 

5 DETAIL INFO SUBSIDIERING 2018 

Feedback ontvangen omtrent subsidiëring. Er wordt beter gescoord dan vorige keer maar dit vertaalt 
zich niet in meer subsidie (-€60.000 basissubsidie). 
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We scoren procentueel beter op nagenoeg alle parameters, maar krijgen toch minder doordat andere 
federaties ook beter scoren en dezelfde “pot” verdeeld moet worden onder meer leden. 
 
Na 2 jaar informatie lijkt het dat onze – aanvankelijke rooskleurige – positie langzaam zal wegsmelte. 
(Meer federaties met meer leden verdelen een vaste pot geld). 
Gelukkig hebben wij een jaar voorsprong gehad op de massa, maar we kunnen nog moeilijk 
verbeteren dus andere federaties halen ons in en/of groeien meer. 
 

6 INGEDIENDE PROJECTEN SUBSIDIEDOSSIERS SPORT VLAANDEREN 

1 september is de administratieve deadline ter indiening van enkele dossiers. 
Naast het basisdossier van topsport werden dus ook nog enkele Beleidsfocussen ingediend: 

 BF laagdrempelige: Recreatiesportfonds 
 BF laagdrempelige: Loopomlopen 
 BF innovatieve: G-recrea 
 Jeugdsportfonds 
 Sportkampen 
 Nieuw dossier Sofie (ondersteuningsmateriaal voor trainersopleidingen laten subsidiëren) 

 

7 OPSTART STRATEGISCHE PROJECTEN 

Zoals eerder afgesproken in het kader van het project ‘Communicatie’ gaat werk gemaakt worden 
rond de vervanging van Michel. Goed nieuws: sociale maribel is goedgekeurd. 
Er moet daarnaast een werkgroep samengesteld worden om het project ‘Communicatie’ nu verder uit 
te werken. 
Ludwig voegt er nog aan toe dat er nog een 2de belangrijk strategisch project is omtrent de 
wedstrijdsoftware. 
 
Patrick Van Waes en Robin Ramakers willen als lid van de rvb deel uitmaken van de werkgroep 
Communicatie. 
Georges Struys wil als lid van de rvb deel uitmaken van de werkgroep Wedstrijdsoftware. Ludwig 
vervoegt deze werkgroep ook. 
 

8 WORLD RANKING: VERHOGEN KANSEN ATLETEN IN DELIBERATIEZONE 

De huidige World Ranking is gebaseerd op het geheel van punten op prestaties die geleverd zijn op 
wedstrijden met een bepaalde quotering. De punten die een atleet genereert op deze wedstrijden 
worden bijgeteld bovenop de punten die een atleet krijgt voor de prestatie op zich. 
De KBAB heeft de mogelijkheid gehad om bepaalde wedstrijden op te waarderen om deze punten 
meer te laten doorwegen als atleten in een deliberatiezone zouden belangen in de selectie voor de 
OS Tokyo. 
 
Sommige atleten hebben hun kans op het afgelopen BK A.C. niet gegrepen. De vraag nu is of de 
federatie diezelfde kosten nog gaat maken op het KVV A.C. en het BK A.C. volgend jaar. 
Conclusie: erg teleurstellend dat de betreffende atleten deze kans niet gegrepen hebben. In het 
voordeel van de atleten zou men dit opnieuw willen doen maar eerst afwachten of er nog wel atleten 
in aanmerking komen. 
 

9 FUSIE LEBB-LAT 

Geen bijkomende voorwaarden namens de rvb. 
 

10 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

10.1 Competitie 

Laatste vergadering is niet kunnen doorgaan wegens te weinig aanwezigen. 
 
Verslag 16/7: 

 Wedstrijdenprogrammering 2020 besproken: 
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o FC en ACM: voorstel om voorinschrijvingen direct betalend maken. Althans 
indien alle organisatoren hier mee in stappen. 

 Federale zomerkalender is besproken. 
 De BC Competitie heeft bedenkingen bij het afschaffen van de VJT. Zij zijn vragende 

partij om toch een vergelijkend concept te blijven aanbieden. (> BC Jeugd) 
 Sportreglementen werden besproken. 
 Evaluaties kampioenschappen en BVV’s: 

o BVV: bijna overal te weinig juryleden. De BC Competitie is voorstander om 
opnieuw een clubjurylid te voorzien. Hierbij zou de aanduider trachten om 
rekening te houden met de ‘specialisaties’ van deze juryleden. 

 

10.2 Recreatie 

Daarnet is er een onderhoud geweest met de mensen van ‘Sporttijden’ omtrent 
tijdsregistratie. Er zijn 2 evenementen geweest die geëvalueerd werden. 
Deze waren vrij positief. Voornamelijk daginschrijvingen zijn een probleem. 
 
De grootste kost zit in het registratiesysteem. 
Wordt volgende recreatievergadering besproken om te bundelen tot een concreet voorstel. 

 

10.3 Jeugd 

Volgende vergadering: 16/9 
Beleidsvisie is vastgelegd. 
Er liggen nog 2 clubbezoeken vast. 
19/10 Kids&Co-dag, gericht naar zowel bestuurders, trainers als ouders. 

 
 

11 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 21 oktober 
 25 november 

 

12 VARIA 

 Vacature voor meerkamptrainer staat online 
 Mieke Seminck zal de federatie vertegenwoordigen op 19/11 op een seminarie omtrent 

“WOMEN & SPORTS” 
 Patrick Van Waes en Mieke Seminck hebben hun eerste “nationale commissie” gehad. Is een 

heel positieve, opbouwende vergadering geweest.  
 BK A.C.: 

o op steeple zou een minimum niveau vereist moeten zijn 
o Incident op de 5.000m bij de vrouwen. De rvb is het unaniem eens dat er minstens 

een schriftelijke berisping wordt gestuurd naar de atlete i.v.m. onsportief gedrag. 
o Deelname door buitenlanders zal verder besproken worden op KBAB-niveau 

 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
27/05/2019  
Raad van Bestuur 

Patrick Van Waes 
(AVLO), Tony Willaert 
(ACHL) en Ludwig 
Peetroons (OEH). Robin 
Ramakers (VAC) is niet 
aanwezig. 

Overeenstemmende 
clubs bij bespreking en 
stemming kandidaten 
topsportcommissie 

Zij verlaten de 
vergadering voor 
aanvang van de 
bespreking conform HR 
2.1.10.7 

    
    
    
 


